



**Aan de dames en heren Voorzitters
van de openbare centra voor
maatschappelijk welzijn**

Heeft u vragen? Nood aan bijkomende info?
Mail naar onze frontdesk via vraag@mi-is.be
Of bel naar **02 508 85 85**

Datum :

14 juni 2019

**Omzendbrief inzake welvaartsaanpassing – verhoging van de
basisbedragen bedoeld in artikel 14, § 1 van de Wet van 26 mei 2002
betreffende het recht op maatschappelijke integratie
– 1 juli 2019.**

Mevrouw de Voorzitter,
Mijnheer de Voorzitter,

Overeenkomstig de toepassing van het wettelijk mechanisme voor de welvaartsaanpassing worden de jaarlijkse basisbedragen van het leefloon van de categorieën alleenstaande en samenwonende verhoogd vanaf 1 juli 2019. De categorie persoon die samenwoont met een gezin te zijnen laste werd reeds verhoogd in juli 2018. Ik hou er bovendien aan u alvast ter informatie mee te geven dat er beslist werd tot een bijkomende verhoging voor de drie categorieën op 1 januari 2020, met name met 1,25% voor de categorie persoon met gezinslast en met 1,225% voor de twee andere categorieën.

De bedragen op **1 juli 2019** zijn :

Categorie 1 : samenwonend persoon	5.306,24 EURO
Categorie 2 : alleenstaande persoon	7.959,38 EURO
Categorie 3 : persoon die samenwoont met een gezin te zijnen laste	10.754,07 EURO

Daarenboven worden deze basisbedragen gelinkt aan de gezondheidsindex, de toe te passen indexeringscoëfficiënt bedraagt 1,4002

Berekeningswijze: basisbedrag x 1,4002 (= 1,02¹⁷).

De nieuwe bedragen die gelden vanaf **1 juli 2019** zijn te vinden in de tabel in de bijlage.

Hoogachtend,

De Minister van Maatschappelijke Integratie,

getekend

D. DUCARME

Bedragen van het leefloon op 1 juli 2019
--

	Basisbedrag	Leefloon op jaarbasis op 1 juli 2019	Leefloon op maandbasis op 1 juli 2019
<u>Categorie 1</u> Samenwonende persoon	€ 5.306,24	€ 7.429,80	€ 619,15
<u>Categorie 2</u> Alleenstaande persoon	€ 7.959,38	€ 11.144,72	€ 928,73
<u>Categorie 3</u> Persoon die samenwoont met een gezin te zijnen laste	€ 10.754,07	€ 15.057,85	€ 1.254,82